
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 3. juli 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1174

Vil ministeren redegøre for, om det vil være muligt at opsætte nationale ram-
mer for, at kommuner ikke samarbejder med musik- og kulturfestivaler, hvor
der sælges cigaretter, og agter ministeren i givet fald at tage initiativ til dette?
Der henvises til, at rådmand for Sundhed og Omsorg i Aarhus Kommune, Jet-
te Skive, i Århus Stiftstidende den 22. maj 2018 foreslår, at Aarhus Kommune
som en fast del af alle aftaler, som Aarhus Kommune indgår med arrangører
af musik- og kulturfestivaler indfører, at der ikke må sælges tobak til arrange-
menterne. Ministeren bedes i sit svar undlade at henvise til besvarelserne af
SUU alm. del – spørgsmål 1057 eller 1058 eller alene kopiere formuleringer
herfra, idet ingen af disse besvarelser indeholder et svar på, hvorvidt det vil
være muligt at opsætte nationale rammer, hvorfor der med dette spørgsmål
igen spørges til netop dette forhold.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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